

Newtbec

NEW WAY OF BEING CHURCH

Hari Minggu Biasa ke-26
(World Day of Migrants and Refugees)

GARAM DAN TERANG DUNIA: PERSEKUTUAN, PENYERTAAN DAN MISI

FOKUS BULANAN: HARI MALAYSIA (16 SEPTEMBER)

Siapakah Lazarus Dalam Kehidupan Kita?

Persoalan membara yang sering kita timbulkan ialah tentang kehidupan selepas kematian. Adakah semua yang telah kita lakukan atau tidak lakukan akan diingati? Adakah terdapat kaitan untuk hidup dengan benar di bumi dan apa yang menanti kita di Surga? Hari ini kita mendapat jawapan lurus yang jelas. Orang kaya yang hidup dengan baik di bumi melihat bagaimana pengemis Lazarus akhirnya dialu-alukan di Surga semasa dia dalam seksaan.



PETIKAN TULISAN SUCI UNTUK DIHAFAL:

Barangsiapa mempunyai harta duniawi dan melihat saudaranya menderita kekurangan tetapi menutup pintu hatinya terhadap saudaranya itu, bagaimanakah kasih Allah dapat tetap di dalam dirinya?

(1 Yohanes 3: 17)

Tidak lama kemudian dia mendapat tahu bahawa sebaik sahaja hukuman ini dijatuhkan, penghakiman itu tidak akan kembali. Senario menakutkan ini memberitahu kita untuk lebih berhati-hati tentang cara kita melayan orang di sini dalam kehidupan ini. Kita dipanggil untuk berkongsi kekayaan dan sumber kita untuk membantu satu sama lain dan untuk membina Kerajaan Allah di sini, selagi boleh.

Terdapat kelainan pada perumpamaan ini ketika orang kaya merayu untuk memberi amaran kepada saudara-saudaranya di dunia tentang akhirat dan penghakiman. Nasibnya, seperti nasib kita, dimeteraikan, dalam hal, "Jika mereka tidak mendengarkan kesaksian Musa dan para nabi, mereka tidak juga akan mau diyakinkan, sekalipun oleh seorang yang bangkit dari antara orang mati" (Lukas 16:31). Wacana yang jelas ini adalah rujukan lidah kepada Yesus, Dia yang mengajar kita segala-galanya tentang kehidupan, dan apa yang harus kita lakukan untuk memperoleh kehidupan kekal. Mesej penting perumpamaan itu adalah untuk memberi **amaran kepada orang kaya yang tidak bertuan tentang keperluan mereka untuk bertobat dalam kehidupan ini dan untuk membantu orang yang memerlukan walaupun dalam kehidupan mereka yang selesa dan terlindung.** Perumpamaan itu menetapkan bahawa kedua-dua identiti dan ingatan kekal selepas kematian untuk roh orang di Surga dan neraka.

Siapakah Lazarus dalam hidup kita? Adakah terdapat orang yang kita abaikan semasa kita menjalani kerja harian? Adakah perlu mengorbankan sesuatu untuk seseorang tanpanya? Yesus menunjukkan kepada kita bahawa kasih datang dengan pengorbanan, semakin banyak kita berkongsi dan berkorban semakin kita membina Kerajaan Allah. Ingat janda yang memberikan semua yang dia ada dalam koleksi. Bezakan ini dengan apa yang orang kaya di dunia ini berikan kepada yang memerlukan. Orang yang memerlukan ada di sekeliling kita hari ini, adakah kita tahu dan melihat mereka? Pastikan bahawa kita menjawab semua yang kita lakukan dan/atau tidak lakukan seperti yang Allah tahu dan melihat semua orang dan segala-galanya. ✚

AYAT SUCI MINGGU INI

Amos 6: 1, 4-7;

Mazmur 145: 6-10;

1 Timotius 6: 11-16;

Lukas 16: 19-31.